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Svenska Kynologiska Akademin 

Protokoll nr 2/2008 

2008-09-18  

§§ 12 – 20 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll fört vid sammanträde i Svenska Kynologiska Akademin den 18 september 

2008 i SKK:s Konstmuseum, Spånga 

 

 

 

Närvarande: 

Ordinarie ledamöter 

Nils Erik Åhmansson (ordförande), Märta Ericson, Åke Hedhammar, Marina Reuterswärd, 

Staffan Thorman. 

 

Adjungerade 

Kenneth Edh, Ulf Uddman 

 

Anmält förhinder 

Renée Willes 

 

Vid protokollet 

Märta Ericson 

 

 

 

 

§ 12  Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden Nils Erik Åhmansson förklarade mötet öppnat och hälsade deltagarna välkomna. 

 

 

§ 13  Justering 

 

Åke Hedhammar valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 

 

§ 14  Föregående protokoll 

 

Förelåg justerat protokoll nr 1/2008 från den 8 april 2008. 

 

Efter genomgång lades protokollet med godkännande till handlingarna. 
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§ 15  Information  

 

a) Uppföljning av World Dog Show 
Ulf Uddman rapporterade att Renée Willes hade förevisat muséet för ett femtontal utländska 

gäster den 2 juli. Broschyrerna (över svenska raser, folder om SKK:s museum samt 

museiguider) hade rönt positiv uppmärksamhet och föranlett kontakter från gäster även efter 

evenemangets slut. Flera museibesökare visade sin uppskattning genom gåvor i form av 

bokverk. 

Se vidare Renée Willes rapport, som bilägges detta protokoll.   (Bil.1) 

 

Ordföranden framförde Akademins tack till Renée Willes och till övriga personer, som hjälpt 

till att förbereda för besöken. 

 

b) Städning 
I samband med informationspunkten diskuterade Akademin behovet och problemet med 

städning av museets lokaler och beslutade att städning ska ske en gång varje år. 

 

 

§ 16  Ekonomisk rapport 

 

Förelåg aktuell ekonomisk rapport. 

      (Bil.2) 

 

§ 17  Uppdragslistan 

 

a) Museet 

Ulf Uddman informerade om att uppsnyggningar kommer att göras i museets lokaler och 

redovisade därefter vissa förändringar i den tidigare verksamhetsplaneringen. 

Specialutställningen med tema Mops utgår av praktiska skäl (se även bil. 1). 

 

Efter diskussion kunde Akademin enas om att det är mycket angeläget att få i gång 

verksamheten med utställningar av olika slag. Det är också angeläget att perspektivet för 

utställningarna vidgas och varieras. 

 

Akademin beslutade därför att utställningsverksamheten snarast ska komma i gång och gav 

följande uppdrag om förberedelse av förslag och idéer: 

 

Ulf Uddman - svenska jakthundar 

Marina Reuterswärd – sällskapshundar 

Åke Hedhammar – kulturperspektiv 

Staffan Thorman – övriga möjliga perspektiv 

 

Akademin beslutade därefter att utse en arbetsgrupp för samordning. I gruppen ingår Marina 

Reuterswärd och Kenneth Edh med Staffan Thorman som konsult. 

 

b) Biblioteket 

Ulf Uddman informerade om att arbetet med streckkodning och placering nu är nästan klart. 

De flesta besökarna i biblioteket vill titta på microfilm (se även bil. 1) – att digitalisera detta 

material skulle kosta över en miljon kronor. 
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Akademin beslutade att allt nytt material från och med nu ska digitaliseras och uppdrog till 

Ulf Uddman att ta in offerter samt förbereda förslag till en dokumentationsstrategi. 

 

c) Bildarkivet 

För närvarande utvärderar Marknadsavdelningen ett visst system för arkivering. Enligt Ulf 

Uddman bör ett standardsystem eftersträvas. 

 

d) Restaurering/Konservering 

På grund av omprioriteringar inför World Dog Show har ärendet tills vidare lagts åt sidan. 

Inga aktuella offerter finns. 

 

e) Grafisk profil 

Frågan kommer att aktualiseras efter årsskiftet i samband med att arbetet med hemsidan är 

klart. 

 

f) Akademins webbplats 

Förelåg förslag till utformning av kort introduktionstext om Akademin. Texten godkändes 

efter några ändringar. Beträffande stavningen av ordet webb noteras till protokollet att 

Språkrådets Svenska skrivregler använder stavning med två b. 

 

g) Ämnesområdet kultur – hund 

Enligt tidigare uppdrag till Berit Rinnert pågår katalogisering av artiklar publicerade i 

Hundsport och i special- och rasklubbarnas tidskrifter. (se även bil.1) 

 

h) Skrivregler 

Språkrådet (f.d.Svenska Språknämnden) är en del av språkmyndigheten Institutet för språk 

och folkminnen. Under år 2008 har en ny utgåva av Svenska skrivregler utgivits. 

Med hänvisning till tidigare diskussioner om det önskvärda i att Akademin och SKK-

organisationen har vissa gemensamma skrivregler gav Akademin Märta Ericson i uppdrag att 

förbereda förslag till lämplig arbetsmetod för projektet.  

 

i) Bokproduktion 

Redogjorde Ulf Uddman för det påbörjade arbetet med att i bokform producera en svensk 

kynologisk historia. 

Efter diskussion beslutade Akademin att skjuta produktionen på framtiden. 

 

j) Inköp 

Akademin beslutade att ekonomiska beslut upp till 50000 (femtiotusen) kronor får tas av 

ledamöterna minst två i förening. 

 

k) SKK:s 125-årsjubileum 

Akademin beslutade att vid kommande möte börja diskutera utformningen av en 

jubileumsbok till 125-årsjubileet år 2014. Utgåvan skulle exempelvis kunna bestå av två 

delar, där del I utgjorde en komprimerad version av 100-årsboken. En annan idé som 

framfördes, var att samtidshistorien, del II, strukturerades efter utvecklingsområden. 
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§ 18  Nästa möte 

 

Akademin beslutade att nästa möte äger rum onsdagen den 5 november kl 15 i SKK:s 

museum. Dessförinnan samlas Akademins ledamöter kl 14 vid A P Hamiltons grav på Solna 

kyrkogård. Graven ligger i kvarter 1 och har nummer 525. 

 

 

§ 19  Ledamöter 

 

Ordföranden har enligt uppdrag (Prot. 1/2008 § 10) haft ett samtal med Hans Jerenäs, som 

förklarat sig intresserad av ett ledamotskap i Kynologiska Akademin. 

 

Akademin beslutade att uppdra åt ordföranden att ta upp ärendet i Centralstyrelsen samt att 

inbjuda Hans Jerenäs som Akademins gäst vid det kommande sammanträdet. 

 

 

§ 20  Sammanträdet avslutas 

 

Ordföranden Nils Erik Åhmansson förklarade sammanträdet avslutat. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Märta Ericson 

 

 

 

 

 

Justering: 

 

 

 

Nils Erik Åhmansson, ordförande  Åke Hedhammar, justerare 

 


